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Odgovori na pobude in vprašanja   
 

 

 

Na 7. redni seji OS, dne   1. 10. 2015 so bila podana naslednja vprašanja in pobude. 

 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  

 

ga. Mirjam Frankovič Franetič je podala pisno pobudo: 

- v proračunu Občine Divača za leto 2016 se vključi novo proračunsko postavko in 

sicer v okviru postavke 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva, 

14039001 Promocija občine, se doda nova postavka, ki se glasi 140330 – 
OPREMLJANJE TEMATSKIH IN KOLESARSKIH POTI V OBČINI DIVAČA S SIGANALIZACIJO PO 

EVROPSKIH STANDARDIH IN MERILIH TER PONATIS IN IZDELAVA NOVEGA 

PROMOCIJSKEGA MATERIALA. 

 

Pripomba se bo proučila v času priprave proračuna. 

 

g. Matej Bezeljak je predlagal: 

- ureditev javne razsvetljave ob poti proti divaškim borovcem (svetilke so postavljene, 

vendar ne svetijo); 

Ureditev priklopa luči je naročena in bo izvedena predvidoma do konca letošnjega leta oz. v 

januarju 2016. 

- ureditev vodnega sistema na Kozjanah,  mišljena je nabavo novih cevi, ki omogočajo 

pretok vode, pripeljane  s kamioni, ki se ustavijo na cestišču in  vodo prečrpajo v 

tamkajšnji rezervoar. 

Kozjane se vključujejo v projekt vodooskrbe Brkini. Cev za napajanje rezervoarja je ob koritu 

v vasi Kozjane. Sistem je bil prav z namenom lažjega točenja v rezervoar prečiščen v 

preteklih letih. 

 

g.Benjamin Škrlj je podal pobudi: 

- vaščanov Kačič, ki za ublažitev velikega hrupa predlagajo postavitev protihrupne 

ograje ob železniški progi Divača-Koper, ob naselju Kačiče; 

Pobudo se je poslalo na Ministrstvo za promet. 

- vaščanov Matavuna, Škocjana   in Betanje, predlog za sklic sestanka glede aktivnosti 

izgradnje mrliške vežice v Škocjanu.  

V mesecu novembru se bo sklicalo sestanek v Škocjanu. 
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g.Martin Prelc je predlagal: 

- da se na prihodnjo sejo sveta povabi predstavnike koncesionarja Javne razsvetljave;  

  Ljubljana, da predstavijo obračun in plačilo stroškov javne razsvetljave. 

Obračun se izvaja skladno s koncesijsko pogodbo, ki smo jo predhodno že posredovali. Ni 

potrebno, da bi to razlagal koncesionar. Formula je:  

(referenčna poraba (v kWh) el. energije + poraba na novoinstalirani moči, pridobljeni              

v času trajanja pogodbe (v kWh) – dejanska poraba v tekočem letu) x cena el. energije 

-  nujno sanacijo cest v Brkinih, ki so v katastrofalnem stanju. 

Za sanacijo občinskih cest je potrebno zagotoviti sredstva v proračunu, za državne in gozdne 

ceste pa podati predlog na Direkcijo RS za ceste. 

 

g. Jovo Ferfila je predlagal: 

-  sprejetje častnega razsodišča 

Častno razsodišče bo imenovano do konca leta. 

- naj strokovna služba občine ugotovi, ali je možna gradnja na zemljišču  - parkirišču 

ob objektu Adrie v Senožečah, obenem predlaga Občini, da odkupi omenjeno zemljišče 

in s tem prepreči predvideno izgradnjo objekta.  

Na navedenem zemljišču je gradnja možna. Za odkup je potrebno sprejeti program 

razpolaganja in zagotoviti proračunska sredstva ter prepričati lastnika, da zemljišče proda. 

 

g. Dobrivoj Subič je predlagal: 

- začne naj se iskati  možnosti glede namembnosti in prenove stare šole na Misličah ter 

možnega investitorja, pobudo o tem naj se objavi v Glasniku; 

Se išče. 

- popravi naj se uničene klopi ob poti pri divaškem pokopališču; 

So se popravile. 

- poveča naj se nadzor nad koncesionarji v občini Divača; 

Pripomba se upošteva. 

- Občina naj posreduje zahtevo za postavitev protihrupne ograje ob železniški progi, 

Divača-Koper, ob naselju Kačiče; 

Pobudo se je poslalo na Ministrstvo za promet. 

- Občina naj obvesti javnost, kdaj se bo saniralo ulico Bogomirja Magajne v Divači.  

V letu 2016. 
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ga. Nives Skuk je zanimalo, kako potekajo aktivnosti glede premestitve dosedanje bencinske 

črpalke v Divači, oziroma izgradnje nove na lokaciji  izven naselja.  

Dogovori so v teku. Ko bo kaj več znanega bomo obvestili člane občinskega sveta. 

 

ga. Urška Florjančič je predlagala, da se izvede nek okvirni načrt, vizijo, razvojni načrt 

občine Divača, na podlagi predhodno zbranih predlogov. 

 

 

ga. Damijana Gustinčič je v zvezi nameravane izgradnje  novega nakupovalnega centra na 

lokaciji ob divaškem krožišču  ter  glede na iztekajoče se leto predlagala, da vodstvo Občine 

Divača kontaktira s predstavniki Mercatorja glede pričetka izvedbe projekta.  

Po informacijah iz uprave Mercatorja, tečejo aktivnosti v zvezi s pridobivanjem gradbenega 

dovoljenja. 

 

 

Na Odboru za  finance so  bile podane naslednje pobude:  

 

ga. Mirjam Frankovič Franetič  je predlagala možnost rešitve  - vpliva Občine Divača za 

vključitev »sanacijo ceste Divača-Ribnica« v Državni plan za investicijo in obnovo cest, za 

kar predlaga, da  Občinska uprava  preko Združenja občin in Skupnosti občin poišče možno 

varianto za dosego predlaganega cilja.  

 

g. Subič Dobrivoj je predlagal,  

- da  se v smislu racionalizacije stroškov, prihranka proračunskih sredstev za 

izplačilo nagrad svetnikom in članom  odborov ter komisij, omeji sklic 

posameznih komisij in sicer največ 3 x za  določeno vsebino sklica;  

- čimprejšnjo ureditev optike v Kačičah , Danah in Paredu.  

 

 

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje so bile podane naslednje pobude: 

 

g. Jernej Premrl je predlagal, da se uredi odvodnjavanje in sanira podporni zid ob objektu 

Senožeče 52/e.  

Sonja Terčič pojasni, da so na Občini s problematiko seznanjeni, vendar k sanaciji še niso 

pristopili zaradi pomanjkanja sredstev. 

g. Jernej Premrl je predlagal, da se na DRSI pošlje dopis za ureditev regionalne ceste na 

uvozu v Senadole.  

Sonja Terčič pojasni, da so na Občini dopis že poslali ter dobili tudi odgovor DRSI-ja, da 

sanacija ceste ni v programu. Na Občini bodo še vztrajali pri sanaciji te ceste. 
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g. Jernej Premrl je predlagal, da se v Senadolah zariše robne črte ob cesti ali postavi druga 

ustrezna signalizacija, ker je rob ceste ob snegu/dežju slabo viden.  

Predlog je  posredovan koncesionarju, ki je odgovoren za talno signalizacijo. 

 

g. Martin Prelc je predlagal, da se na naslednji sestanek odbora povabi predstavnike CPK-ja, 

da pojasnijo dela v zvezi s koncesijsko pogodbo za vzdrževanje cest. 

Predstavnik CPK-ja je bil povabljen in se je seje odbora tudi udeležil. 

 

g. Dobrivoj Subič je opozoril, da se sanira Kolodvorska ulica ob občinske stavbe do 

železnice, ne sanira pa se ulica dr. Bogomirja Magajne ob učiteljskih blokih.  

Sonja Terčič pojasni, da se bo saniral tudi omenjeni odsek, vendar se zaradi koordinacije dela 

z izvajalcem in omejitve sredstev ta del sanira kasneje. 

 

g. Jernej Premrl je predlagal, da se v Senožečah pri hišni št. 52/e na obstoječa droga 

postavita dve luči javne razsvetljave. 

Postavitev luči je naročena in bo izvedena predvidoma do konca letošnjega leta oz. v januarju 

2016. 

 

g. Dobrivoj Subić je predlagal, da se postavi svetilko javne razsvetljave na otroškem igrišču 

pri Zdravstvenem domu. 

Postavitev luči je naročena in bo zaradi potrebnih gradbenih del in pridobitve ustreznih 

soglasij izvedena predvidoma v prvem trimesečju 2016. 

 

g. Martin Prelc je zahteval v vpogled poročilo javne razsvetljave o porabi električne energije. 

Sam je izračunal, da je poraba električne energije v ta namen med 20.000 in 30.000 EUR. 

Zanima ga, kam gredo ostala sredstva. 

Letno poročilo bo podano na eni prvih sej v letu 2016. Sama električna energija je res cca 

20.000 do 30.000 € (Gen-I), vendar je potrebno plačati še prenos energije in takse (Elektro 

Primorska d.d.) prispevek koncesionarju (prihranki) katerega del dobi občina nazaj kot 

koncesnino.  
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g. Jernej Premrl sprašuje zakaj je vrednost deleža zemljišča, ki se prodaja Rosani Šturm, tako 

visoka?  

Alenka T. Lukin pojasni da je bila vrednost za prodajo določena na podlagi cenitvenega 

poročila. Cenitev je opravil uradni cenilec. Zakaj je vrednost »visoka« je razvidno iz cenitve. 

 

Odbor sklene, da se, v kolikor se stranka strinja in je pripravljena nositi dodatne stroške, 

opravi nova cenitev. 

Stranka je bila o navedenem obveščena, da se lahko naroči nova cenitev, vendar se s tem niso 

strinjali (dodatni stroški) in so delež občine odkupili. 

 

Odbor predlaga, da se članom odbora, ki niso hkrati člani občinskega sveta, gradivo 

posreduje v fizični obliki. 

Zunanji član odbora je dobil tablični računalnik. 

 

 

Na Odboru za negospodarstvo so bile podane naslednje pobude:  

   

Na seji Odbora za negospodarstvo ni bilo podanih pobud, vprašanj, predlogov. 

 

 

Na Statutarno pravni komisiji je bila  podana naslednja pobuda:  

 

g. Prelc Martina zanimalo, v kolikšnem času naj bi Občinska uprava oz. županja, 

posredovala odgovore na določena vprašanja svetnikov in v  katerem občinskem aktu je 

zapisano to določilo. 

V zvezi z navedenim predlaga ustrezno  dopolnitev  besedila Poslovnika občinskega sveta 

Občine Divača – določitev 30 dnevnega roka za odgovore županje, članov Občinske uprave , 

na postavljena  vprašanja svetnikov. 

  

Županja oz. direktor Občinske uprave naj bi na vprašanja občinskih svetnikov odgovarjala na 

seji. Na vprašanja, kjer je potrebno zadevo proučiti oziroma podrobnejše pregledati 

dokumentacijo pa lahko županja oz. direktor Občinske uprave odgovorita na naslednji redni 

seji. Na pisna vprašanja je potrebno posredovati pisne odgovore vsem članom sveta 

najkasneje na prvi naslednji redni seji. 

To določilo je zapisano in določeno v 18. členu Poslovnika Občinskega sveta Občine Divača 

(vprašanja in pobude članov sveta). Če želi Statutarno pravna komisija ta določila spremeniti, 

mora sprožiti postopek spremembe poslovnika, ki ga predlaga Statutarno pravna komisija. 

 

 

Direktor Občinske uprave 

Občine Divača 

Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP  


